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ROMÂNIA 
CONSILIUL  JUDEŢEAN  CĂLĂRAŞI 
Nr. 15547/30.10.2015 
 
 

PROCES VERBAL, 
încheiat astăzi 30 Octombrie 2015,  în şedinţa ordinară 

a Consiliului Judeţean Călăraşi, convocată prin Dispoziţia 
Preşedintelui, nr. 553/23.10.2015 

 
 
 
         Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Filipescu Răducu George, Preşedinte  al  
Consiliului   Judeţean  Călăraşi,  care  arată :  
        În  conformitate  cu  prevederile  art. 106  din  Legea   administraţiei   publice  locale  nr. 
215/2001,  republicată,  pentru  astăzi  a  fost  convocat  Consiliul   Judeţean  în   şedinţă  
ordinară. 
         La  lucrările  şedinţei  au  participat 30  din  31  de  consilieri judeţeni în  funcţie, fiind 
absent motivat: Rogoz Nicolae. 
         Şedinţa este statutară.                                
         Ca  invitaţi  participă: 
- domnul Constantinescu Leontin – director CAMS Călăraşi; 
- domnul Miu Mihai – director DCEP Călărași; 
- doamna Enciu Marinela – director Biblioteca Județeană Al. Odobescu Călărași; 
- directori  din  aparatul   de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Călăraşi;                                                              
- reprezentanţi  ai  mass – media.  

Domnul Filipescu Răducu George:  
Buna ziua stimaţi colegi, suntem prezenţi 29 din 31 de consilieri în funcţie. Din punct 

de vedere al regulamentului, şedinţa este statutară. Declar deschise lucrările şedinţei noastre 
de astăzi. Aveţi în faţă procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 29.09.2015 pe care-l 
supun la vot, dacă nu aveţi amendamente sau obiecţiuni. 

În unanimitate aprobat. 
De asemenea, aveți în față procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 

08.10.2015 pe care-l supun la vot, dacă nu aveți amendamente sau obiecțiuni. 
În unanimitate aprobat. 
La ordinea de zi, vă rog să-mi permiteți să fac niște modificări și anume: retragerea 

proiectului de hotărâre nr. 4  de pe ordinea de zi la inițiativa domnului consilier Vîrtejanu Liviu. 
Și a doua modificare, inversarea proiectului de hotărâre nr. 5 cu proiectul de hotărâre nr. 3. 
Deci proiectul de hotărâre nr. 5 va fi punctul nr. 3, iar proiectul de hotărâre nr. 3 va fi punctul 
nr. 4 pe ordinea de zi în urma retragerii proiectului de hotărâre nr. 4. 

Supun la vot aceste modificări. 
În unanimitate aprobat. 
Ordinea de zi modificată este următoarea: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului propriu al Județului 

Călărași la 30 SEPTEMBRIE 2015 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Călărași pe anul 

2015 
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii nr. 100/2015 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice a obiectivului de investiție” Spitalul Județean de  
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Urgență Călărași - Corpurile F,G și H Faza – Actualizare Documentație de Avizare a 
Lucrărilor de Intervenție, Expertiza Tehnică și Audit Energetic 

4. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale și 
Administrației Publice, prin Compania Națională de Investiții – “C.N.I.”-S.A., a 
amplasamentului corpurilor de clădire F, G, H din cadrul Spitalului Judetean de Urgență 
Călărași și asigurarea condițiilor în vederea executării lucrărilor de consolidare a acestuia 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de transmitere a unui imobil, aflat în 
domeniul public al statului, din administrarea Ministerului Afacerilor Interne și administrarea 
temporară a Consiliului Județean Călărași în administrarea Consiliului Județean Călărași 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei judeţene în domeniul protecţiei şi 
promovării drepturilor copilului pentru perioada 2014 – 2020  

7. Proiect de hotărâre privind emiterea unei licenţe de traseu Societăţii VLACIU S.R.L. 
în vederea efectuării transportului public judeţean de persoane prin curse regulate special 

8. Proiect de hotărâre privind numirea Directorului adjunct economic al Bibliotecii 
Județene “Alexandru Odobescu” Călărași 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcțiilor publice pe 
anul 2016 pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Călărași, precum  și al 
instituțiilor publice din subordinea Consiliului Județean Călărași 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea Statului de funcții al Spitalului Județean de 
Urgență Călărași 

11. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 
Călărași, în vederea participării la activitățile Conferinței Regiunilor Periferice Maritime ale 
Europei 

12. Diverse 
Supun la vot noua ordine de zi.  
În unanimitate aprobată. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
De asemenea, v-aș ruga să-mi permiteți să dau citire numai titlului proiectelor de 

hotărâri, deoarece dumneavoastră le-ați studiat deja în ședințele de comisii. Acolo unde sunt 
amendamente sau solicitări, le vom analiza și apoi le vom supune votului. 

Supun la vot această propunere. 
În unanimitate aprobată. 
Proiect de hotărâre nr. 1 privind aprobarea execuției bugetului propriu al Județului 

Călărași la 30 SEPTEMBRIE 2015 
Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 

(domnul consilier Barbu Valentin nu participă la vot) 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 27 voturi ”pentru” și 1 ”abținere”: Georgescu 

Bogdan George. 
Proiect de hotărâre nr. 2 privind rectificarea bugetului propriu al Județului Călărași pe 

anul 2015 
Domnul Filipescu Răducu George:  
La acest proiect de hotărâre există mai multe amendamente și vom începe cu un 

amendament de ultim moment, care va fi prezentat domnul Dinulescu Marian. 
Domnul Dinulescu Marian: 
În cadrul unui proiect european, la o trecere de cale ferată trebuie să facem acel covor. 

Pentru asta trebuie să facem o prevedere bugetară de 150.000 lei. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
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Deci, la trecerea de cale ferată nu se mai permite să se repare dalele și se face acel 

covor elastic. CFR-ul ne-a solicitat scris ca pe drumul pe care noi intrăm cu reparații curente, 
să facem și această trecere modernizată, lucru pe care l-am mai făcut și în alte situații.  

Domnul Dragu Nicolae : 
Și la Călărași ar fi nevoie. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
La Călărași s-a făcut o reparație deocamdată, dar dacă va fi nevoie, vom face și acolo. 
Domnul Dragu Nicolae : 
Dar de unde luați banii aceștia, de unde îi aduceți ? 
Domnul Filipescu Răducu George:  
Din bugetul propriu al consiliului județean. Putem să-i luăm din fondul de rezervă sau 

din banii de echilibrare, o să vedem. Vorbind de investiții, trebuie să luăm decizia astăzi 
pentru că începând de la 1 noiembrie nu mai putem vorbi de investiții. 

Supun la vot amendamentul mai sus formulat. 
Amendamentul a fost aprobat cu 28 voturi ”pentru” și 1 ”abținere”: Dragu Nicolae. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
Un al doilea amendament este cel formulat de domnul consilier Petcu Victor și anume: 

marcarea drumului DN3 – acces intrare municipiul Călărași.  
Noi nu suntem în măsură să facem acest lucru, noi putem doar să înaintăm o scrisoare 

către drumurile naționale să facă această operațiune.  
Domnul Petcu Victor: 
Mulțumesc, am înțeles domnule președinte, nu-mi mai susțin amendamentul. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
Al treilea amendament este cel formulat de domnul consilier Samoilă Ion și anume: un 

ajutor pentru deblocarea conturilor primăriei Sărulești. 
Nu avem nimic primit, nici o adresă. N-ar fi prima primărie care a făcut o asemenea 

solicitare, numai că noi nu avem documente scrise că există cont blocat la Sărulești.  
Domnul Dragu Nicolae : 
Există o hotărâre judecătorească. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
N-are nici o legătură hotărârea judecătorească cu blocatul de conturi. Dacă are 

conturile blocate și există document, nu avem nimic împotrivă.  
(intră domnul consilier Gruiță Darie Nicolae) 

Domnul Samoilă Ion: 
Este dat la executare domnule președinte. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
Este dat la executare, am înțeles, dar poate primăria are bani să plătească. Dacă este 

dat la executare și i se blochează conturile, atunci este altă speță și putem să discutăm. Vine 
și depune documentul cum că are conturile blocate și a doua zi, în ședință de urgență 
deblocăm conturile primăriei. Acum nu știm dacă, conturile sunt blocate efectiv sau sunt doar 
vorbe. Noi trebuie să acționăm doar pe documente scrise.   

Domnul Samoilă Ion: 
Documentele sunt înaintate de ceva vreme la consiliul județean. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
Dar nu există document că are cont blocat.  
Domnul Samoilă Ion: 
Eu cred că era în regim de urgență deoarece nu trebuie să așteptăm să i să blocheze 

conturile. Eu am spus că riscă să i să blocheze conturile, nu că le are blocate. 
Domnul Dragu Nicolae : 
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Nu trebuie să se ajungă la blocaj, s-au dat bani la alte primării fără să fie în regim de 

urgență.  
Domnul Filipescu Răducu George: 
Deci domnule consilier Samoilă Ion, îi spuneți domnului primar să prezinte document 

de conturi blocate, îl ia de la Direcția de Finanțe și în momentul acela, în ședință de urgență îi 
vor fi delocate conturile. Deocamdată nu avem suport legal. 

Domnul Samoilă Ion : 
Mulțumesc domnule președinte, o să vorbesc cu domnul primar. Deci, nu-mi mai susțin 

amendamentul. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
Și ultimul amendament este cel formulat de domnul consilier Pandea Ciprian și 

anume : să se aloce suma de 300.000 lei pentru Serviciul de Ambulanță.  
Vreau să vă spun că noi nu avem capitol pe care să putem să dăm bani la Serviciul de 

Ambulanță atâta timp cât banii pentru acest serviciu trebuie luați de la Casa de Asigurări de 
Sănătate. Aceasta este obligată să poată să asigure necesarul pentru reparații de acest gen. 
Noi avem în subordine spitalul nu și Serviciul de Ambulanță. 

Domnul Pandea Ciprian : 
Mulțumesc pentru explicații, nu-mi mai susțin amendamentul. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
Acestea fiind spuse, supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul privind 

trecerea de cale ferată. 
(domnul consilier Gruiță Darie Nicolae nu participă la vot) 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 28 voturi ”pentru” și 1 ”abținere” : Dragu 
Nicolae. 

Proiect de hotărâre nr. 3 pentru modificarea și completarea Hotărârii nr. 100/2015 
privind aprobarea documentației tehnico-economice a obiectivului de investiție” Spitalul 
Județean de Urgență Călărași - Corpurile F,G și H Faza – Actualizare Documentație de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenție, Expertiza Tehnică și Audit Energetic 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 4 privind predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale și 

Administrației Publice, prin Compania Națională de Investiții – “C.N.I.”-S.A., a 
amplasamentului corpurilor de clădire F, G, H din cadrul Spitalului Judetean de Urgență 
Călărași și asigurarea condițiilor în vederea executării lucrărilor de consolidare a acestuia 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 5 privind aprobarea solicitării de transmitere a unui imobil, 

aflat în domeniul public al statului, din administrarea Ministerului Afacerilor Interne și 
administrarea temporară a Consiliului Județean Călărași în administrarea Consiliului 
Județean Călărași 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 6 privind aprobarea Strategiei judeţene în domeniul protecţiei 

şi promovării drepturilor copilului pentru perioada 2014 – 2020  
Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
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În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 7 privind emiterea unei licenţe de traseu Societăţii VLACIU 

S.R.L. în vederea efectuării transportului public judeţean de persoane prin curse regulate 
special 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 8 privind numirea Directorului adjunct economic al Bibliotecii 

Județene “Alexandru Odobescu” Călărași 
Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 9 privind aprobarea Planului de ocupare a funcțiilor publice pe 

anul 2016 pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Călărași, precum  și al 
instituțiilor publice din subordinea Consiliului Județean Călărași 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 10 privind modificarea Statului de funcții al Spitalului Județean 

de Urgență Călărași 
Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 11 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Călărași, în vederea participării la activitățile Conferinței Regiunilor Periferice Maritime ale 
Europei 

Domnul Filipescu Răducu George: 
Vreau să vă dau câteva explicații și chiar să încercăm să formăm o echipă care să 

poată să meargă la cele două obiective. Este vorba de o deplasare care se va face la 
Conferința Regiunilor Periferice Maritime ale Europei, acolo având loc o ședință de comisie și 
o adunare generală. Din punct de vedere organizatoric, înlocuitorul meu, pe care îl propun 
este domnul Dinulescu Marian și pentru ceilalți membri, propun ca fiecare partid politic să-ți 
exprime opțiunea pentru o persoană.  

Domnul Ștefan Ion : 
Referitor la acest lucru, eu am invitație venită pe adresa mea de e-mail de la 

secretariat.  
Domnul Vîrtejanu Liviu : 
Eu am văzut că se umblă la membrii comisiei din ceea ce este prezentat în proiectul de 

hotărâre.  
Domnul Filipescu Răducu George: 
Nu se schimbă comisia, ci se va modifica titlul proiectului de hotărâre în sensul 

modificării și completării Hotărârii nr. 114/2013 privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Călărași în vederea participării la activitățile Conferinței Regiunilor 
Periferice Maritime ale Europei. Sunt cei trei care erau deja plus încă patru membri, cei pe 
care îi veți propune astăzi. Pentru că sunt două obiective, trei sau patru membri se duc la 
plen iar ceilalți se duc la cel de-al doilea obiectiv. 

Așteptăm propuneri pentru Conferința Regiunilor Periferice Maritime ale Europei. 
Domnul Mandache Gheorghe : 
Îl propun pe domnul consilier Popa Marian din partea PNȚCD. 
 



 6 

Doamna Pascu Violeta : 
O propun pe doamna Pavalașc Claudia din partea UNPR. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
Din partea PC va fi propus domnul Georgescu Bogdan George care este singurul 

reprezentant, iar din partea PNL pentru Comisia Regională Balcani și Marea Neagră, îl 
propun pe domnul Barbu Valentin. Rog secretariatul să pregătească buletinele de vot. 

Domnul Vîrtejanu Liviu : 
Care este motivația pentru care ați majorat numărul membrilor ? 
Domnul Filipescu Răducu George: 
Motivația ar fi că dacă era o singură activitate, se duceau trei sau patru membri. Cei 

care participă la comisie nu au obligația să participe și la adunarea generală. De aceea ne-
am gândit să completăm comisia.  

Domnul Vîrtejanu Liviu : 
Am participat și eu de mai multe ori la această adunare și de aceea nu am nici o 

pretenție. Pe mine m-a surprins schimbarea din mers a acestei comisii.  
Domnul Filipescu Răducu George: 
Nu a schimbat nimeni nici o comisie, s-a completat doar.  
Domnul Vîrtejanu Liviu : 
Deci, acum noi aprobăm o deplasare a unui număr de consilieri județeni care nu 

făceau parte din comisie.  
Domnul Tudone Dumitru: 
Să recapitulez propunerile: pentru Conferința Regiunilor Periferice Maritime ale 

Europei participă la votul secret Dinulescu Marian, Georgescu Bogdan George, Popa Marian 
și Pavalașc Claudia, iar pentru Comisia Regională Balcani și Marea Neagră participă la votul 
secret Barbu Valentin iar Ștefan Ion și Pascu Violeta sunt deja în comisie.  

Domnul Vrăjitoru Sorinel Marian: 
Am și eu de făcut o solicitare, aș dori ca pentru ședința următoare, responsabilii sau 

directorii de la Centrul de zi pentru copii cu handicap, să ne facă o informare vizavi de 
dotarea tehnică a spațiului de recuperare și a numărului de personal care deservește acest 
centru. Eu am fost chiar astăzi într-o vizită acolo și am rămas stupefiat pur și simplu. Într-o 
sală de 40 m2  sunt două biciclete și ceva improvizații pentru recuperare medicală, este 
inadmisibil. Trebuie să găsim neapărat o soluție. 

Domnul Filipescu Răducu George: 
Este vorba de kinetoterapie. Să știți că am scos posturile astea la concurs de nu știu 

câte ori și nu vine nimeni pentru că salariul este foarte mic, între 800 lei și 1000 lei. 
Domnul Vrăjitoru Sorinel Marian: 
Un singur copil dacă l-am putea ajuta să meargă în picioare va fi un mare succes.  
Domnul Filipescu Răducu George: 
De acord cu dumneavoastră. Vom face o verificare foarte serioasă și vă vom prezenta 

și o informare.  
Domnul Dinulescu Marian : 
Te-ai interesat câți copii sunt acolo ? 
Domnul Vrăjitoru Sorinel Marian: 
Sunt în jur de patruzeci și ceva de copii dintre care douăzeci și ceva sunt în cadrul 

centrului și șaisprezece vin din-afară pentru recuperare în fiecare zi. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
În primul rând, sunt de acord că nu avem dotarea necesară, nu știu, vom verifica dar 

problema cea mai mare este că nu avem kinetoterapeut. 
La punctul ”Diverse” dacă aveți ceva să discutăm, vă rog, vă ascult. 
Domnul Vîrtejanu Liviu : 
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Domnule președinte, am în față o adresă pe care a facut-o consiliul județean către 

Direcția Națională Anticorupție din data de 05.06.2015. Văd că nu s-a primit răspuns. 
Domnul Filipescu Răducu George: 
Este vorba de cele trei clădiri. 
Domnul Vîrtejanu Liviu : 
Așa este, au trecut deja vreo 3 luni de zile. Eu consider că ar trebui să-i reîntrebăm. 

Orice instituție publică, indiferent că este DNA, are obligația ca în termen de 30 de zile să 
răspundă unei adrese înaintată de altă instituție.  

Domnul Filipescu Răducu George: 
Știu la ce vă referiți, a notat domnul secretar, o să facem demersurile necesare și vom 

urmări dacă răspunsul va veni în termen de 30 de zile. Am înțeles, vom insista în aspectul 
acesta. 

Domnul Dragu Nicolae : 
Domnule președinte, în legătură cu spațiile date spre închiriere din cadrul spitalului. 

Firmele care deservesc acele spații, mi se pare ca plătesc niște sume foarte mici, deși prețul 

la gaze și la energie a crescut. Noi nu avem bani de medicamente și închiriem spații pe niște 

sume derizorii. Mi se pare că cineva ia foloasele cuvenite. 

Domnul Filipescu Răducu George: 
Doamna director Mureșanu Paraschiva, ce puteți să ne spuneți? Avem niște tarife 

aprobate sau cum? 

Doamna Mureșanu Paraschiva: 

Închirierea se face prin licitație publică în baza ofertelor transmise de cei interesați. Se 

ia varianta cu prețul cel mai mare. Înainte de a se demara licitația, se face o evaluare la prețul 

de pornire a licitației.   

Domnul Filipescu Răducu George: 
Domnule consilier, aveți accesul la documente, vă va prezenta spitalul tot ce doriți să 

știți. 

Domnul Dragu Nicolae: 

Și oxigenul medicinal. Se produce la Călărași, se duce la Craiova, se fac numai acte, 

am mai discutat problema aceasta și se plătește un preț dublu, un preț foarte mare. Avem 

SIAD-ul care produce oxigen medicinal. 

Domnul Filipescu Răducu George: 
La noi se produce numai oxigen tehnic, nu medicinal. Noi am verificat acest lucru, 

oxigenul acela dacă-l administrăm bolnavilor, mor în secunda doi. O să ne interesăm și o să 

va spunem. 

Domnul Dragu Nicolae: 

  Vă rog să verificați unde se produce acest oxigen medicinal. Se fac licitații numai pe 

blaturi să știți. Să se țină numai licitații deschise, să știe oamenii, nu numai așa pe blaturi.  

 Domnul Samoilă Ion: 

 Tot legat de punctul ”Diverse”, am solicitat în ședința trecută o infomare de la 

Societatea COSLO ZINCA SRL și sunt total nemulțumit de ceea ne-a prezentat. Nu mă 

interesa total cheltuieli pe care le-a făcut el, eu vorbeam de investițiile pe care trebuia să le 

facă legat de punctul de trecere și legat de personal, era vorba de crearea de noi locuri de 

muncă. Faptul că are 70 de angajați, nu are nici o legătură cu privire la contractul încheiat. 

Domnul Filipescu Răducu George: 
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Păi de ce nu are legătură dacă a creat 70 de locuri de muncă? 
Domnul Samoilă Ion: 

Aceste locuri de muncă nu au legătură cu dezvoltarea pe care am avut-o în vederea 

încheierii acelui acord. Faptul că el are alte transporturi, nu are legătură cu contractul, cu 

punctul ăla de lucru, aia e pe total firmă.  

Domnul Filipescu Răducu George: 
El face acolo activitate economică. În cadrul activității economice el poate să dezvolte 

și alte activități. Dacă dumneavoastră aveți o activitate economică și vreți să vă dezvoltați în 

zonă, cine vă oprește? El poate să dezvolte trei rețele de transport dacă vrea. Pot să vă spun 

că activitatea de bază care este Ro-Bg nu se poate desfășura pentru că bulgarii nu vor; el 

dezvoltă o activitate Ro-Ro. În momentul în care bulgarii vor accepta, va face activitate Ro-

Bg. Ce era să facem, să stăm și să nu facem nimic? 

Asta este situația, dacă mai aveți neclarități veniți și discutăm cu cărțile pe masă. Eu 

zic mulțumesc că cineva l-a luat în primire și-l folosește și ne dă și nouă redevență. Dacă-l 

țineam, pierdeam 150.000 lei/lună pentru întreținere. Așa, îl întreține el.  

Să continuăm. Buletinele de vot pentru proiectul de hotărâre nr. 11 sunt pregătite, să 

purcedem la vot. Procedura de vot este următoarea: veți bara numele pe care nu le doriți, pe 

buletinul de vot rămânând numai numele celor care vor fi aleși. 

(Domnii consilieri sunt invitați în ordinea alfabetică să voteze) 

Domnul Filipescu Răducu George: 
Procedura de vot fiind încheiată, domnul președinte al Comisiei de validare este rugat 

să dea citire procesului verbal de consemnare a votului. 

Domnul Mușat Emil: 

În urma votului secret, am constatat următoarele:  

1. Reprezenții pentru lucrările Conferinței Regiunilor Periferice Maritime: 

- domnul Dinulescu Marian a obținut 26 voturi ”pentru” și 4 voturi ”contra”, din totalul de 

30 consilieri județeni prezenți; 

- domnul Popa Marian a obținut 27 voturi ”pentru” și 3 voturi ”contra”, din totalul de 30 

consilieri județeni prezenți; 

- domnul Georgescu Bogdan George a obținut 20 voturi ”pentru” și 10 voturi ”contra”, 

din totalul de 30 consilieri județeni prezenți; 

- doamna Pavalașc Claudia a obținut 28 voturi ”pentru” și 2 voturi ”contra” din totalul de 

30 consilieri județeni prezenți. 

În concluzie, domnii Dinulescu Marian, Popa Marian, Georgescu Bogdan George și 

doamna Pavalașc Claudia au fost desemnați reprezentanții Consiliului Județean Călărași 

pentru lucrările Conferinței Regiunilor Periferice Maritime. 

2. Reprezentantul în Comisia Regională Balcani și Marea Neagră a Conferinței 

Regiunilor Periferice Maritime: 

- domnul Barbu Valentin a obținut 27 voturi ”pentru” și 3 voturi ”contra” din totalul de 30 

consilieri județeni prezenți la vot. 

În concluzie, domnul Barbu Valentin a fost desemnat reprezentantul Consiliului 

Județean Călărași în Comisia Regională Balcani și Marea Neagră a Conferinței Regiunilor 

Periferice Maritime. 
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Domnul Filipescu Răducu George: 
Deci proiectul de hotărâre nr. 11 pentru modificarea și completarea Hotărârii nr. 

114/2013 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Călărași în vederea 
participării la activitățile Conferinței Regiunilor Periferice Maritime ale Europei, în urma votului 
secret, a fost aprobat în unanimitate. 

Acestea fiind spuse, vă mulțumesc pentru participare și vă doresc o zi bună în 
continuare! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 PREȘEDINTE,        SECRETARUL JUDEȚULUI, 

ing. Răducu George FILIPESCU              Dumitru TUDONE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
    Întocmit, 
 Deliu Vetuța 


